



PARLIAMENT | PARLEMENT  
CANADA

*À noter que le texte français suit.*

**NEWS RELEASE:**  
**Photo and Video to Commemorate the  
150th Anniversary of the First Meeting on Parliament Hill**

**Ottawa – June 9, 2016** – The Honourable George J. Furey, Speaker of the Senate, and the Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, are pleased to present the [photograph](#) taken yesterday to commemorate the 150th anniversary of the First Meeting on Parliament Hill. The turnout of parliamentarians for this historic photo was outstanding, allowing us to capture this moment in time for the generations to come.

A [time lapse video](#) of parliamentarians gathering for the photo is also now available.

-30-

**For more information:**

Heather Bradley  
Director of Communications  
Office of the Speaker of the House of  
Commons  
613-995-7882  
[heather.bradley@parl.gc.ca](mailto:heather.bradley@parl.gc.ca)

Jenny Bascur  
Press Secretary  
Office of the Speaker of the Senate  
613-995-2891  
[Jenny.Bascur@sen.parl.gc.ca](mailto:Jenny.Bascur@sen.parl.gc.ca)

---

**COMMUNIQUÉ DE PRESSE :**  
**Photo et vidéo pour souligner le**  
**150<sup>e</sup> anniversaire de la première réunion sur la Colline du Parlement**

**Ottawa – Le 9 juin 2016** – L’honorable George J. Furey, Président du Sénat, et l’honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, sont heureux de présenter la [photo](#) prise hier pour souligner le 150<sup>e</sup> anniversaire de la première réunion sur la Colline du Parlement. Un nombre remarquable de parlementaires se sont présentés pour cette photo historique, nous permettant de capturer un moment unique pour les prochaines générations.

Une [vidéo en projection accélérée](#) montrant les parlementaires qui se rassemblent pour la photo est maintenant également disponible.

-30-

**Pour plus de renseignements :**

Heather Bradley  
Directrice des communications  
Bureau du Président de la Chambre des  
communes  
613-995-7882  
[heather.bradley@parl.gc.ca](mailto:heather.bradley@parl.gc.ca)

Jenny Bascur  
Attachée de presse  
Bureau du Président du Sénat  
613-995-2891  
[Jenny.Bascur@sen.parl.gc.ca](mailto:Jenny.Bascur@sen.parl.gc.ca)